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Adviesraad Sociaal Domein Molenlanden 

 

 Secretariaat: Ingeborg van der Steen 

 M:06 21 63 94 22 

 E: ingeborg.vandersteen@jouwgemeente.nl 

 

 

Beknopt verslag van de vergadering van 11 december 2023 

 

Aanwezig: Cor Resseler, Peter van den Bosch, Jan Simons, Frans Hakkesteeg (sluit iets later 

aan), Marja de Vries, Frans de Jong, Cindy de Wit-de Bruin 

 

Tevens 

aanwezig:  Menno Keller, wethouder Piet Vat 

 

Afwezig:  Sylvia Bouwmeester, Marcella Scheer (beiden met kennisgeving) 

 

 

 

 

1. Opening  

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom.  

In het bijzonder Menno Keller en wethouder Piet Vat. 

 

Wethouder Vat krijgt het woord: 

- Het document Visie Sociaal Domein is toegestuurd. 

- Het stuk wordt de volgende dag voor het eerst besproken in het college en in januari 

in de gemeenteraad. Piet bedankt de raad voor het advies, deze is nagenoeg 

overgenomen. Het officiële antwoord volgt. Het opstellen van het uitvoeringsplan 

volgt daarna. Deze komt regelmatig ter advisering richting ASDM.  

- De avond over armoedebeleid en energiearmoede heeft plaatsgevonden was 

geslaagd. Er was veel interactie met de aanwezigen. De bedoeling is een dergelijke 

avond 2x per jaar te houden.  

- Marja wil graag meer aandacht voor laaggeletterdheid en laaggecijferdheid en 

informeert hoe hiermee wordt omgegaan bij bijvoorbeeld Schuldhulpmaatje. 

De wethouder antwoord dat bij dit thema vooral wordt ingezet om inwoners te leren 

hoe ze zaken zelf kunnen oppakken. De inwoner wordt pas losgelaten als een 

bepaalde mate van zelfstandigheid bereikt is. Het onderwerp laaggeletterdheid staat 

hoog op de agenda en hierin wordt samengewerkt met St. Welzijn Molenlanden. 

- De gemeenteraad plant regelmatig een ‘werkbezoek’ bij samenwerkingspartners uit 

het sociaal domein. Het volgende bezoek is 30 januari en het bestuur van de 

adviesraad is hiervoor van harte uitgenodigd. 

- Halverwege maart zal er bijeenkomst zijn in samenwerking met St. Welzijn. Het gaat 

over de werving en het behouden van vrijwilligers.  

- Marjolein Moria gaat met pensioen per 1 januari. Er komt een nieuwe collega. 

- Marja stipt het onderwerp over de groene bussen nog eens aan. Ze vraagt waarom de 

bussen vaak staan vaak te wachten en waarom ze in de tussentijd niet rondrijden. Dit 

heeft te maken met de regels die met de aanbesteding zijn afgesproken.  

- Er is al een reactie gegeven op het advies Afvalverwerking, maar dit is nog niet 

doorgestuurd naar de leden.  

 

         Mededelingen 

         Er volgt nog een gesprek met Ditty van Drenth over haar eventuele lidmaatschap.  

         Sylvia ziet zich genoodzaakt zich tijdelijk af te melden.   
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Hierna volgt het reguliere vergadergedeelte. 

 

 

2.    Lijst ingekomen/uitgaande stukken en actielijst 

- Er is een mail binnengekomen over deelname aan een onderzoek (kinder)ombudsman 

Frans H. meldt zich hiervoor aan 

- Verslag Marius van Oosterom: hierin wordt gesproken over de beperkte capaciteit van 

de sociale raadslieden. Gelukkig kunnen inwoners die digitaal niet of minder vaardig 

zijn, zich wenden tot Bibliotheek Aanzet voor hulp.  

Naar aanleiding hiervan: de papieren gemeentegids komt terug en het opzetten van 

de Sociale kaart is opgepakt in samenwerking met Stichting Welzijn 

- Het persbericht “Molenlanden werkt met WMO-indicaties zonder einddatum”. 

wordt positief ontvangen. Cindy stelt een reactie op. 

 

3. Vaststellen verslag van 6 november 2023 

Tekstueel en inhoudelijk 

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

4. Penningmeesterschap 

Frans de Jong neemt het penningmeesterschap over van Jan, maar hij neemt geen deel 

aan de DB-vergaderingen vanwege zijn werk. 

 

5. Ontwikkeling Seniorenraad 

De Seniorenraad mag gevraagd en ongevraagd advies geven over ouderenbeleid, echter 

de ligt de nadruk meer op de praktische uitvoering hiervan. Het idee nu is dat er 1 a 2 

mensen in de adviesraad Sociaal Domein plaatsnemen. Daarnaast zou een nieuwe 

werkgroep gevormd kunnen worden die de bestaande activiteiten uitvoert.  

 

6.    Vergaderschema ASDM en werkgroepen 

 De werkgroepen stellen een vergaderschema op die aansluit op de reguliere 

vergaderingen van de adviesraad. 

  

7.    Vanuit de werkgroepen 

- Tijdens het platformoverleg in november is afgesproken onderwerpen tijdens de 

overleggen aan bod komen, waarvan in januari de eerste: Ouderenmishandeling.  

- Marja, Frans en Frans H hebben deze maand een netwerkbijeenkomst bezocht over 

armoedeproblematiek. Statistisch gezien zouden er meer mensen in Molenlanden in 

armoede leven, maar dit is niet terug te zien in de aanmeldingen. Achter de voordeur 

komen blijft moeilijk en daarom een aandachtspunt.  

- Cindy en Frans H melden zich aan bij de Koepel voor het onderwerp normalisering in 

de Jeugdzorg en Cindy volgt in maart de training voor nieuwe adviesraadleden. 

 

8.    Rondvraag 

- Ingeborg informeert naar een ruimte in Bleskensgraaf om te vergaderen dit jaar. 

- Voor de werving van nieuwe leden komt de vacaturetekst ook te liggen op locaties 

waar veel vrijwilligers komen.  

 

9.    W.v.t.t.k. 

Jan heeft Gerard Hillebrink benaderd die een nieuwe website maakt voor de adviesraad 

Cindy is bereid om de inhoud hiervan te bewaken. 

 

10.    Sluiting 

   Niets meer aan de orde zijnde, sluit de voorzitter de vergadering om 21:30 uur na een  

ieder bedankt te hebben voor zijn of haar inbreng. De eerstvolgende vergadering vindt 

plaats op 5 februari 2024. Op die avond wordt ook afscheid genomen van Jan Simons. 

 

 Verslag: Ingeborg van der Steen 

 Vastgesteld:  

  


